  المعونة الأمريكية وجيد تكستايل: شراكة لدعم تمكين المرأة وتعزيز المساواة
في إطار الشراكة المثمرة التي تجمع بين شركة جيد تكستايل والمعونة الأمريكية منذ عام 2020، تم تنظيم زيارة من قبل وفد المعونة الأمريكية إلى مقر الشركة، بهدف تسليط الضوء على الجهود المبذولة لتمكين المرأة اجتماعيًا واقتصاديًا داخل بيئة العمل وخارجها. تركز هذه الشراكة على نشر ثقافة المساواة بين الجنسين وتعزيز دور المرأة في المجتمع.
خلال الزيارة، تم استعراض البرامج التدريبية التي تنظمها شركة جيد تكستايل للسيدات، والتي تشمل ورش عمل ودورات تدريبية تهدف إلى تطوير المهارات وتعزيز القدرات. كما تم تسليط الضوء على المعسكرات التدريبية للرجال، والتي تهدف إلى زيادة الوعي حول أهمية دعم المرأة في مكان العمل.
تعتبر حضانة الأطفال جزءًا أساسيًا من مبادرة تمكين المرأة في جيد تكستايل، حيث يتم دعمها لتوفير بيئة آمنة وملائمة للأطفال. كما تم تدريب المعلمات وطاقم العمل على طرق التدريس الحديثة والتربية الإيجابية، لضمان تقديم تعليم عالي الجودة للأطفال من سن 6 أشهر حتى سن المراهقة.
تشمل الشراكة أيضًا التعاون مع مؤسسة باثفايندر والمجلس القومي للمرأة ووزارة التضامن الاجتماعي، الذين يعدون شركاء رئيسيين في تقديم التدريبات للسيدات. هذا التعاون يسهم في تعزيز البرامج والمبادرات المخصصة لتمكين المرأة، مما يعكس التزام جميع الأطراف بتحقيق أهداف التنمية المستدامة.
تهدف هذه البرامج إلى تعزيز المساواة بين الجنسين وخلق بيئة عمل داعمة للجميع، مما يعكس التزام شركة جيد تكستايل بالقيم الاجتماعية والأخلاقية. وقد أبدى الوفد الأمريكي إعجابه بالجهود المبذولة وأكدوا على أهمية التعاون المستمر لتحقيق هذه الأهداف.
إن زيارة المعونة الأمريكية لجيد تكستايل ليست مجرد حدث عابر، بل تعكس التزامًا مشتركًا نحو بناء مجتمع أكثر شمولية وتمكينًا، حيث تلعب المرأة دورًا محوريًا في تطويره.












USAID and Jade Textile: A Partnership to Support Women's Empowerment and Promote Equality

As part of the fruitful partnership between Jade Textile and USAID since 2020, a delegation from USAID recently visited the company's headquarters to highlight efforts aimed at socially and economically empowering women within and outside the workplace. This partnership focuses on promoting gender equality and enhancing the role of women in society.

During the visit, the training programs organized by Jade Textile for women were showcased, which include workshops and training sessions aimed at skill development and capacity enhancement. Additionally, the spotlight was placed on training camps for men, aimed at raising awareness of the importance of supporting women in the workplace.

The company’s childcare facility plays a vital role in the women’s empowerment initiative, providing a safe and suitable environment for children. Teachers and staff have also been trained in modern teaching methods and positive parenting practices to ensure high-quality education for children from 6 months to adolescence.

The partnership also involves collaboration with Pathfinder International the National Council for Women, and the Ministry of Social Solidarity, who are key partners in delivering training to women. This collaboration contributes to enhancing programs and initiatives dedicated to women's empowerment, reflecting the commitment of all parties to achieve sustainable development goals.

These programs aim to promote gender equality and create a supportive work environment for everyone, showcasing Jade Textile's commitment to social and ethical values. The USAID delegation expressed admiration for the efforts made and emphasized the importance of continued cooperation to achieve these objectives.

The visit from USAID to Jade Textile is not merely a fleeting event; it signifies a shared commitment to building a more inclusive and empowering community, where women play a central role in its development. 
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